



Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte 17 februari

kl. 18.00 på IP/Teams

Fotbollssektion

Närvarande: Jessica, Therese, Dan, L-O, Camilla, Victor, Anna, Nicholas, Michael

Föreslagen dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
 - a) *Ekonomirapport – Dan har inget att rapportera just nu, Budgetarbete är igång*
 - b) *Klädförsäljning – Ska kollas upp*
5. **Information**
 - a) *Huvudstyrelse – Årsmöte framskjutet, sektionernas årsmöten inställda*
 - b) *HÖFF – L-O rapporterar om det som togs upp på mötet som är aktuellt för oss.*
 - c) *Roslagscupen – Camilla rapporterar från årsmöte. Jobbar just nu utifrån 3 alternativ beroende på Covid-läge.*
6. **Fotbollsverksamheten**
 - a) *Inventering – Många av lagen har skickat in nu, några svårigheter som togs upp är redan lösta, några är under arbete. Vi diskuterar hur vi arbetar vidare med dessa.*
 - b) *Söndagsmöten – Köra en digital lösning för tränare 14 mars, Dan, L-O & Nicholas.*
 - c) *Utbildningar – Tränarutbildningar siktar på slutet av april/mitten av maj. Domarutbildning också på gång.*
 - d) *Lathundar och dokument – Vad finns det för behov? Digital/pappersform...? Dan startar upp en mall vad som behövs för roller i lag.*
 - e) *Match och serieinformation – Osäkert när det kommer dra igång*
7. **Anläggningar**
 - a) *Läktaren – Ansökan påbörjad för att kunna påbörja byggnation under hösten*
8. **Nästa möte**

Förslag onsdag 17 mars kl.18.00